
 

 

 

 

Tarnów, 4 maja 2022 r. 

KRM.0003.517.2022 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na LXIV sesji Rady Miejskiej 28 kwietnia 2022 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus 

prosił o udzielenie informacji skąd wynikają rozbieżności pomiędzy raportem NIK, 

a informacjami przekazanymi przez Wydział Ochrony Środowiska UMT w zakresie ilości 

wyciętych i nasadzonych drzew krzewów na terenie miasta Tarnowa. 
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